
Várható javulás a vízminőség területén ?

Írta: Varju Lajos

Alapvetően optimista vagyok, de az információim  szerint is hamarosan érezhető javulás állhat
be ezen a téren- az  illetékesek helyben elérhetőek, és megkeresésre ennél bővebb 
tájékoztatást is tudnak adni.
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